
Jaarverslag Kynologie 2024 
 

 
Op kynologisch vlak is 2024 in Noord-Brabant opnieuw een erg rustig jaar 

geweest. 
 

 
CLUBMATCH 

 
Er heeft in 2024 geen clubmatch in Noord-Brabant plaats gevonden.  

Ook in 2024 had zich geen vereniging aangemeld om een clubmatch te willen 
organiseren.  

Ook voor dit jaar (2025) hebben we daarvoor geen aanmelding(en) mogen 
ontvangen.   

Doe dan ook hierbij opnieuw een oproep aan kringgroepen zich aan te melden 
voor het organiseren van een (provinciale) clubmatch in 2026. 
Vanuit de provincie kunt u rekenen op maximale ondersteuning.  

 
 

FGK 
 

De fokgeschiktheidskeuring heeft in 2024 bij de kringgroep "de Plantage" van 
de Wouwse Plantage plaatsgevonden. 

Voor de laatste keer heeft de fokgeschiktheidskeuring op die locatie plaats 
gevonden, want de vereniging gaat verhuizen. 

Op 22 juni zijn door onze keurmeester Peter Nefs, geassisteerd door schrijfster 
mevrouw Sesink, 8 honden gekeurd.  

 Het pakwerk werd door Eric Broere verzorgd. 
Alle honden hebben hun keuring succesvol kunnen afronden. 
Waarvan 4 honden voor levensduur. 

 
 

BUNDESSIEGERZUCHTSCHAU 
 

Van 05 tot en met 09 september heeft in het Max-Morlock-Stadion in Nürnberg 
de Bundessieger-Zuchtschau 2024 plaatsgevonden. Is en blijft toch voor de 

Duitse Herder het grootste kynologische evenement wereldwijd. 
Jammer genoeg zijn er in de gebruikshonden klasse reuen slechts 6 Auslese 

titels toegekend. In de gebruikshondenklasse teven hebben 9 honden die 
Auslese titel kunnen veroveren. 

Alleen al het deelnemen van onze leden is een prestatie.  
Ook hier hebben meerdere Brabantse honden en geleiders in de verschillende 

klassen opnieuw succesvol deelgenomen. De uitslagen en een verslag van 
Romy Vondenhoff-Snijders hebben jullie kunnen lezen in ons clubblad van 
december.  



Deelnemers gefeliciteerd met jullie niet nalatende inzet en de daaruit 
voortvloeiende resultaten. 

 
 

 
 

JEUGDWEEKEND CLUBMATCH 
 

Heeft in 2024 niet plaatsgevonden. 
 

 
Ten slotte:  

We willen alle Brabanders feliciteren met hun behaalde resultaten en kijken uit 
naar 2025. 

Terugkijkend naar het afgelopen jaar zien we zeker honden met potentie en 
begeleiders die zich vol overgave blijven inzetten op het kynologische vlak. 
We zullen ons dan ook sterk blijven maken, daar waar we dat kunnen, dat 

streven te ondersteunen. 
Vanzelfsprekend kijken we er naar uit om samen met jullie ook die nieuwe 

successen te mogen vieren. 
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